
Zápisnica 

zo zasadnutia predstavenstva RgO SPZ Kysúc , zo  dňa 2.4.2022 

 

Prítomní : viď. prezenčná listina 

Program : viď. pozvánka  

 

1. Zasadnutie predstavenstva otvoril a viedol predseda RgO , skonštatoval , že sa jedná 

o prvé posnemové zasadnutie a privítal zároveň nového predsedu Dozornej rady  Ing. 

Alojza Baláta. Zároveň ospravedlnil neprítomných členov a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné. 

2. Predseda RgO vykonal kontrolu plnenia úloh z minulého zasadnutia predstavenstva. 

Konštatoval , že všetky úlohy boli splnené. 

3. Predseda RgO vyhodnotil priebeh XII. Snemu RgO , kde konštatoval , že priebeh snemu 

sa niesol v zmysle očákavaní .Okrem invektív niektorých delegátov , snem riešil 

minimálne alebo vôbec poľovnícku problematiku . Predseda uviedol , že vyššie kvorum 

delegátov aspoň čiastočne reprezentuje názory členov SPZ a nie  len subjektívne názory 

funkcionárov poľovníckych organizácií .Potvrdzuje sa , že PZ/PS nechcú prijímať nových 

členov . V diskusii vystúpilo celkom 10 delegátov k problematike : kaplnka strelnica, 

DSH Oščadnica – Živčáková , strelnica RgO SPZ opravy , modernizácia , príspevok členov 

…Predseda konštatoval, že nikto z prítomných nemal pripomienky k návrhu hlavných 

smerov na obdobie rokov 2022 – 2027. 

4. Predseda informoval, že do odborných komisií boli navrhnutí členovia len do 

poľovníckej komisie. Z tohoto dôvodu sa predstavenstvo zhodlo, že predsedovia 

komisií navrhnú členov podľa vlastného  uváženia, hlavne aby boli nápomocní práci 

komisie. 

5. Predseda RgO informoval o potrebe konania Rady RgO . Predstavenstvo sa dohodlo , 

že Rada sa uskutoční dňa 10.6.2022 o 15,00 hodine na strelnici v Zákopčí s obvyklým 

programom. Konanie Rady bude už po Sneme SPZ . 

6. V bode rôzne vystúpili páni  Kolembus , Gacík - pozvaní hostia za regionálných strelcov 

vo veci pokračovania vo zveľaďovaní streleckého areálu. Predstavili zámer rozvoja, 

zlepšenia činnosti a prevádzky strelnice. Poukázali na akútnu potrebu opráv, 

vybavenia, financovanie . Poukázali na potrebu účasti zástupcov PZ,PS na streleckých 

podujatiach. Prezentovali novú web stránku strelnice s rezervačným systémom. 

Predstavenstvo sa dohodlo o pozvaní zástupcov na Radu RgO za účelom prezentácie 

zámerov . 

Ing. Balát Alojz – súhlasí s príspevkom na strelnicu z FRZP , nie je za žiadne žabomyšie 

vojny. Bude nápomocný pri  všetkej  činnosti. 

Riško A . – info o CVPP 2022 , spolupráca RgO SPZ – OPK ( stretnutie s podpredsedom 

OPK), príprava nového zákona o poľovníctve , pripomienky ,plán práce RgO SPZ 2022, 

potreba riešenia pracovného vzťahu s vedúcou kancelárie . 



Z ostatních prítomných nemal nikto žiadne pripomienky .  

Na záver zasadnutia boli prijaté tieto úlohy : 

 

Úloha č . 1 – Preveriť potrebu e- pokladne na strelnici pre učtovanie služieb . 

                       T : ihned             Z: JUDr. Macura , Ďurec 

Úloha č . 2 – Preveriť stav majetkoprávného vysporiadania strelnice v k.ú.Rakova. 

                       T : ihned             Z : Ing. Riško 

Úloha č. 3 -   Vyzvať nových členov , ktorí nezaplatili ČP na strelnicu, na jeho úhradu . 

                        T: ihned             Z : Mgr. Kubošek 

Úloha č. 4 -   Zaslať pozvánku predstavenstvu OPK cez jeho predsedu na najbližšie  

                       zasadnutie P- RgO. 

                                     T : podľa termínu konania Z : Ing. Riško 

              Úloha č. 5 -  Navrhnúť členov odborných komisíí podľa návrhu PZ,PS a predsedov  

                                     odborných komisií . 

                                     T : nasledujúce P RgO         Z : predsedovia OK    

              Úloha č. 6 -   Zabezpečiť prácovno-právny vztah s pracovníčkou kancelárie priamo ,  

                                      bez OPK . 

                                      T: ihned               Z : Mgr. Kubošek  

 

 

 

 

V Zákopčí , 2. apríla 2022 

Zapísal : Mgr. Ján Kubošek                                                         Ing. Alojz Riško 

                                                                                                      predseda RgO SPZ 


